
-------- Oorspronkelijk bericht -------- 

Van: "Ponsen, C." < >  

Datum: 19-05-21  

Aan: Commissie VWS <cie.vws@tweedekamer.nl>  

Cc: "Paternotte, J." < >  

Onderwerp: verzoek e-mail procedure bericht leveringen janssen-vaccin  

 
Geachte griffie, 
  
Namens het lid Paternotte, zouden wij graag een e-mailprocedure willen starten om een 
kabinetsreactie over het bericht in het Financieel Dagblad: Onzekerheid over leveringen Janssen-
vaccin (fd.nl) 
In de brief van 18 mei jongstleden wordt reeds gesproken over leveringsproblemen en in het artikel 
wordt benoemd dat de minister vrijdag met een nieuwe tussenstand komt wat betreft de leveringen, 
echter toont dit bericht aan dat de leveringen voor komende periode dermate onzeker zijn dat dit 
van grote invloed kan zijn op de vaccinatiestrategie om zoveel als mogelijk mensen, zo snel als 
mogelijk te vaccineren. Uiterlijk begin volgende week zouden wij graag een kabinetsreactie willen 
met daarin wat de gevolgen zijn voor de vaccinatiestrategie en wat dit specifiek betekent voor een 
eventuele één-prikstrategie en voor de intervallen tussen een eerste en tweede dosis bij Pfizer en 
AstraZeneca. Immers verschijnen in de media meerdere berichten over onderzoeken over het 
inkorten, dan wel verlengen van intervallen.  

Met vriendelijke groet, 

Christiaan Ponsen 

Beleidsmedewerker D66 
Tweede Kamer der Staten-Generaal 
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